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週年大會學術講座

AGM Seminar
	客席講者：

Guest Speaker:
	雷珊珊女士
Ms. Shan Shan Lui


	主題：                            
Topic:


	「家庭為本的早期介入服務」
‘Developing a family-centred early intervention service’
 

	日期及時間：
	2017年10月12日（星期四）下午6時至7時30分 (會議下午6時至6時30分; 講座下午6時30分至7時30分)

	Time & Date:

	6:00 p.m. – 7:30 p.m. on  12th October 2017 (Thursday)
(Meeting 6:00-6:30pm; Seminar 6:30-7:30pm)



	地點：
	九龍塘聯福道三十四號香港浸會大學逸夫校園思齊樓四樓四一八室

	Venue:
	DLB418, 4/F, David C. Lam Building, Shaw Campus,

Hong Kong Baptist University, 34 Renfrew Road, Kowloon Tong 



	語言：
	粵語

	Language:
	Cantonese


	費用:
	會員  － (講座) 全免 
非會員－ (講座) 港幣100元
學生會負- (講座) 港幣30元

	Fee:

	Members    – (Seminar) Free

Non-members – (Seminar) HK$100.00

Student members – (Seminar) HK$30.00


About the Speaker

講者簡介
Ms. Shan Shan Lui is the director of Frontier Teaching and Therapy Consultancy Limited in Hong Kong. She was a Clinical Specialist Paediatric Occupational Therapist in London England, and was responsible for the development of occupational therapy services for children with special needs. 

In Hong Kong, Shan Shan has had been providing paediatric occupational therapy services in mainstream and special schools, and in children’s developmental clinics. Her main scope of practice applies the 3-tier model to support the children with education needs at school, and to engage family members as part of family-centered intervention processes. 

Shan Shan is a graduate of the Hong Kong Polytechnic University with Bachelors and Masters degrees in Occupational Therapy and Healthcare in 2005.

雷珊珊女士是新領域教學及治療顧問有限公司的總幹事。 她是英國倫敦的臨床專科兒科職業治療師，負責為有特殊需求的兒童提供職業治療服務。 在香港，雷珊珊一直在主流和特殊學校，以及兒童發展中心提供兒科職業治療服務。 她以家庭為本的理念，實踐三層架構服務模式，全面支援兒童的教育及發展需要。 雷珊珊於2005年畢業於香港理工大學，取得職業治療學位及碩士學位。
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2017-2018 
週年大會學術講座

AGM Seminar

參加表格Registration Form

姓名









  
Name:
______________________________________________________________________________   
機構／學校
Organization/School:____________________________________________________________________
通訊地址









Correspondence Address:_____________________________________________________________________________
聯絡資料Contact Information:

_________________  ________________  _____________  ____________________________________

    日間Day                      手提Mobile                        傳真Fax
                            電郵Email

	· 會員 Members


	· 非會員Non-Members


	· 
	* 


	*註：

* Note:
	劃線支票抬頭請寫「OMEP-Hong Kong」，並請於支票背面註明閣下之姓名及聯絡電話

Crossed cheque should be made payable to

“OMEP-Hong Kong”. Please write down your name and contact phone number at the back of it.




	
	· 銀行Bank: ______________________________________
· 支票號碼 Cheque No: _____________________________


請將填妥之表格於2017年 10月6日前寄交香港銅鑼灣興發街郵政信箱38223號世界幼兒教育聯會－香港分會秘書處收。本會將不會另發入場券，請閣下於當日前往登記處領取收據。歡迎會員或非會員參與是次講座。查詢：OMEPHKSecretary@gmail.com。

Please send the form(s) to The Secretariat, OMEP-Hong Kong, Hing Fat Street, P.O. Box 38223, Causeway Bay, Hong Kong before 6th October 2017.  Admission tickets will not be issued. Please collect the receipt at the reception on the day of the seminar. Members and non-members are welcome. For enquiries, please email OMEPHKSecretary@gmail.com.

